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فضای رسانهای انقلاب بعد از چهل و چند سال نباید در ایران محدود بماند و باید این تفکر و فرهنگ و سبک زندگی به عنوان یک

الگو در جهان مطرح شود چرا که بشریت به این الگو احتیاج دارد.

سهیل اسعد، دبیر جشنواره فیلم عمار عناون کرد؛ 

سهیل اسعد، دبیر جشنواره فیلم عمار در نشست خبری سیزدهمین جشنواره فیلم مردمی عمار گفت:

پیوند هنر و اندیشه و رسانه یک اصل است که این جشنواره را متمایز میکند. 

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از خبرآنلاین، او افزود:

فضای رسانهای انقلاب بعد از چهل و چند سال نباید در ایران محدود بماند و باید این تفکر و فرهنگ و سبک زندگی به عنوان یک
الگو در جهان مطرح شود چرا که بشریت به این الگو احتیاج دارد و ما وظیفه داریم این ارزشها را جهانی کنیم.

وی گفت:

ما باید هالیوود شیعی را راهاندازی کنیم و همانطور که عالم دینی و پروفسور و ...در این نظام و ساختار جایگاه خاصی
دارد باید بپذیریم که سینما هم چنین جایگاهی خاص داشته باشد و حال با هر اسمی، این تفکر و باور را جا بیندازیم.
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